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With the beat of \"gunfire\", New Year was coming! A lotof people were free and at leisure, they were in \"bubble\" market, ...
With the beat of \"gunfire\", New Year was coming! A lotof people were free and at leisure, they were in \"bubble\" market, ourfamily were no exception.
When my family carried a big bag out of the shopping mall, manypeople put the shopping carts directly out of the market. I looked around,there was really a brand ignored by customers - \"please put the cart stayin the department store\".
Outside the door, shopping carts one by one scattered there in greatdisorder, a grandpa was busying to push the shopping carts into the shoppinghall. But there were still many people to push the carts to their cars, put the thingsinto the cars and went away, the shopping carts were thrown there alone. Ithink, the cars in a mess would, sooner or later, cause trouble.
As expected, here came the trouble: a car was backing up, ashopping cart was scratched, flied between another two cars, knocked down abarricade with a \"head\", the barricade was knocked off a leg, felldown there, narrowly missed another car! Now, the car could not get out! Thedriver was very impatient to kick the shopping cart to the side and the grandpatook helplessly the cart away.
The customers were for their own convenience, were dismissive of theprovisions of the mall, as a result, caused unnecessary trouble. Such kind ofsmall accidents were all because of selfishness, lacking of sense ofresponsibility. Without sense of responsibility will cause a lot of personalinjuries and property damages.
Someone says：\"You can\'t put the bananaskin into the trash by scolding!\" So, for everybody\'s peace and smooth, weshould have public morality, do from ourselves, from little things。
随着阵阵“炮”响，新年到了！很多人闲来无事，都在“泡”商场，我们一家也不例外。
当我一家背着大包出商场时，许多人却直接把购物车推出了商场。我环顾四周，还真有一个被顾客无视的牌子——“请把购物车留在商场内”。
门外，一个个购物车七零八落地散落在那里，一位老爷爷忙忙碌碌地把一个个购物车推挤进屋内。可还是有人陆续把购物车推到车旁，把东西往车上一放，一走了之,把购物车孤零零地扔在那里，我想，横七竖八的车，早晚会惹出麻烦的！
果然，麻烦来了：一辆车正在倒车，一辆购物车被它刮刮碰碰，从另两辆车中间飞了过来，一“头”撞倒了路障，路障坏了一条腿，倒在那里。险些刮到一辆车！这下可好，车还出不去了！司机很不耐烦地把购物车踹到一边，老爷爷无奈地把车推走。
顾客为了自己的方便，对商场的规定不屑一顾，结果引起不必要的麻烦，造成这样的小事故，都是因为自私自利，缺乏责任心。没有责任心，会造成很多人身伤害和财产损失。
有人说：“你无法把香蕉皮骂进垃圾桶！”所以，为了大家的平安和顺利，我们要有公共道德，从自己做起，从小事做起。
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
